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Zápis z 5.  zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice, 

konaného dne 10. srpna  2015 od 18:00 hodin v místní knihovně. 

   Zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice bylo zahájeno v 18:02 hodin starostkou obce Jaroslavou 
Hýlovou. 

 
Přítomni zastupitelé:  Jaroslava Hýlová, Jiří Hýl, Martin Cvejn, Mgr. Květoslav Kolařík,  Ing. Michal 
Macháček, Ing. Radka Čepelová, Vlasta Krebsová 

 
   Starostka obce konstatovala, že ze sedmičlenného zastupitelstva je přítomno sedm členů, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Pozvánka byla zveřejněna jak na elektronické úřední desce tak na 
úřední desce obce od 27.7.2015, zastupitelům byla předána v termínu delším, než sedm dní před 
konaným zasedáním. Dále uvedla, že zápis ze 4. zasedání ZO je bez připomínek, a je považován za 
schválený. 

 
Program (návrh):  

 
1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Schválení ověřovatelů zápisu 
4. Určení zapisovatele zápisu 
5. Kontrola plnění usnesení 
6. Kontrola plnění plánovaných neinvestičních akcí pro rok 2015 
7. Kontrola plnění plánovaných kulturně- sportovních akcí pro rok 2015 
8. Schválení rozpočtové změny č. 2/2015 
9. Schválení hospodaření obce za období 01-06/ 2015 včetně stavu na BÚ 
10. Revokace usnesení č.5/2015 za dne 11.5.2015 
11. Schválení celoroční hospodaření, závěrečného účtu a závěrečné zprávy obce za rok 2014 
12. Schválení pracovníka pro zajištění provozu ČOV  
13. Schválení dodatku č. 3/ 2015 TS, Děčín  
14. Schválení rozpočtového výhledu na roky 2016-2017 - Benešovsko  
15. Schválení závěrečného účtu za rok 2014 – Benešovsko  
16. Schválení zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2014  - Benešovsko 
17. Schválení úhrady neinvestičních výdajů pro MŠ na rok 2015/2016  
18. Schválení poskytnutého finančního daru pro MŠ 
19. Schválení zrušení smlouvy  GEOSENSE, s.r.o. 
20. Na vědomí Dohoda č. 1 o úpravě soupisů dokladů a účtů u akce OPŽP č. 10049241 
21. Schválení finančních přijatých darů obci na pořádanou akci MDD - 2015 
22. Schválení pracovníka na VPP 
23. Zpráva o výsledku ankety 
24. Různé 
25. Diskuse  
26. Závěr 
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2.Schválení programu  

Usnesení č. 1  
Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání   
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

3.Schválení ověřovatelů zápisu 

Starostka navrhla za ověřovatele zápisu paní Vlastu Krebsovou a paní Radku Čepelovou. 

Zastupitelka Čepelová se omluvila z důvodu čerpání dovolené. 

Starostka tedy navrhla za ověřovatele zápisu paní Vlastu Krebsovou a pana Květoslava Kolaříka. 

 

Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu paní Vlastu Krebsovou a pana Květoslava Kolaříka. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

4.Určení zapisovatele zápisu: 

Starostka se dotazovala, zda má zájem některý z přítomných zastupitelů vyhotovit zápis z jednání. 

Jelikož se nikdo nepřihlásil, starostka určila zapisovatelem zápisu pana Jiřího Hýla. 

 

5.Kontrola plnění usnesení 
Starostka konstatovala, že všechna důležitá usnesení byla splněna. 
usn.č. 7/4/2015 – registrace příspěvku na lesní hospodářský plán na KÚ-ÚK  – splněno 27.7.2015 
usn.č. 8/4/2015 – živnost na provozování kanalizace a ČOV – splněno 21.5.2015 
usn.č. 9/4/2015 - delegát (Jaroslava Hýlová) na valnou hromadu SVS – splněno 18.6.2015 
usn.č. 10/4/2015 - změna povodňového plánu – splněno 19.5.2015 
usn.č. 11/4/2015 - revokace usnesení č. 18/2015 z 3. zasedání ZO – splněno 1.6.2015 
usn.č. 13/4/2015 – smlouva, pronájem části OÚ k provozu internet SEVEROSTAV – splněno  
usn.č. 15/4/2015 – dodatek č. 1 ke smlouvě BMT Group, a.s. Liberec k odběru vzorků na nátoku do ČOV - 
splněno 12.5.2015 
Bod č. 20/4/2015 - Územní plánování – 6.8.2015 proběhlo předběžné jednání na MMDC, až bude 
jednání na OÚ v Těchlovicích, bude starostka informovat zastupitele. 
usn.č. 18/4/2015 - dodatek č.2/2015 ke smlouvě č. 314010018 – TS, Děčín a.s.. – splněno 14.5.2015 
usn.č. 19/4/2015 - přijetí pracovníka na VPP (paní Křepelková) – splněno 1.6.2015 
usn.č. 20/4/2015 - obchod – podána výpověď k 31.12.2015 

 
 

6.Kontrola plnění plánovaných neinvestičních akcí pro rok 2015 
Starostka uvedla že bylo splněno : 
Dětské hřiště – oprava herních prvků, výměna skluzavky, oprava odvodňovacího roštu u Benešů, nátěr 
lavičky, výstavba lavičky před OÚ.  
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7.Kontrola plnění plánovaných kulturně - sportovních akcí pro rok 2015 
      Starostka seznámila zastupitele o tom, že pokračuje smlouva s Aquaparkem, plavání celoroční,  
      splněno – Dětský den na fotbalovém hřišti, akce ukončení školního roku,  
      připraveno – v měsíci říjnu proběhne zájezd do divadla na Vinohradech, který je již vyprodaný  
      a proběhne mimo plán vítání občánků. 
 
 

8.Schválení rozpočtové změny č. 2/2015 
        Starostka seznámila zastupitele s rozpočtovou změnou č.2/2015, ve které byly ještě provedeny změny,      
        se kterými byli zastupitelé seznámeni. Jedná se o navýšení  příjmů „neočekávaných“ a změny v §  
        výdajových jsou nutné z důvodu, že případné čerpání finančních prostředků je na hraně. Jedna ze změn  
        se týkala navýšení v § komunikace. 
         
        Zastupitelka Radka Čepelová se dotazovala na stav komunikací, které jsou ještě v záruce po výstavbě  
        kanalizace a ČOV. 
        Starostka odpověděla, že některé závady se již uplatňují a bude provedena celková kontrola komunikací  
        z důvodu případného uplatnění reklamace. 
         

Usnesení č. 3  
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtovou změnu č.2/2015 dle předloženého návrhu, který je přílohou 
zápisu jak původní tak v pozměněné podobě. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

 

9.Schválení hospodaření obce za období 01-06/ 2015 včetně stavu na BÚ 
        
        Příjmy:  3.458.552,52 Kč – tj. plnění plánovaného rozpočtu na 62,75% 

Výdaje:  2.640.956,20 Kč – tj. plnění plánovaného rozpočtu na 42,03% 
Současný stav na běžném účtu:   2.057.209,82 Kč 
Stav na účtu ČNB:         334.832,63 Kč 
Stav úvěrového účtu:    -5.161.846,84 Kč 
Hotovost v pokladně:                     3.484,- Kč 

 
Usnesení č. 4  
Zastupitelstvo obce schválilo hospodaření obce za období 01-06/2015 včetně stavu na BÚ 2.057.209,82 
Kč, na účtu ČNB 334.832,63 Kč, na úvěrovém účtu -5.161.846,84 Kč.  Příjmy činily 3.458.552,52  Kč  
plnění plánovaného rozpočtu na 62,75% plnění. Výdaje činily 2.640.956,20 Kč  plnění na 42,03 % v 
porovnání s rozpočtem. Je součástí zápisu. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

10.Revokace usnesení č.5/2015 za dne 11.5.2015 
Starostka vysvětlila důvod revokace usnesení č. 5/2015. Důvodem byla špatná formulace usnesení a 
nepřijetí nápravného opatření. 
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Usnesení č. 5  
Zastupitelstvo obce schválilo revokaci usnesení č. 5/2015. 
Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 2 

 
 

11.Schválení celoroční hospodaření, závěrečného účtu a závěrečné zprávy obce za rok 2014 
Starostka seznámila zastupitele s důvodem pro opětovné schválení. Upozornila na vzniklou chybu, kdy 
zpráva o přezkoumání byla zveřejněna v únoru 2014 a závěrečný účet obce až v květnu 2014. Tímto 
došlo k porušení rozpočtových pravidel a zastupitelstvo musí schválit opatření, aby se tato chyba 
neopakovala. 

 
Usnesení č. 6  
Zastupitelstvo obce schválilo,  dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. b) zákona o obcích účetní závěrku za 
rok 2014 včetně výsledku hospodaření.  
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 7  
Zastupitelstvo obce  schválilo celoroční hospodaření obce a závěrečný účet za rok 2014 včetně závěrečné zprávy 
o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2014 s výhradou přijmout nápravné opatření, že závěrečný 
účet bude zveřejňován způsobem umožňujícím dálkový přístup včetně celé zprávy o výsledku přezkoumání, že 
závěrečný účet za rok 2014 byl zveřejněn dle zákona. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

        12.Schválení pracovníka pro zajištění provozu ČOV         
        Starostka sdělila změnu na postu pracovníka pro zajištění provozu ČOV.  Za dosavadního pracovníka 
        pana Miroslava Mrkvičku nastoupí pan Jiří Kořínek. 
 
        Zastupitelka Radka Čepelová sdělila, že pracovník obce zařazený na práci ČOV nemusí být schválen             
        zastupitelstvem, ale jeho přijetí je v kompetenci starostky. 
        Starostka odpověděla, že je to sice pravda, ale nebrání nic tomu, aby nechala navrženého pracovníka 
        schválit zastupitelstvem. 
        Tímto usnesením se revokuje (zrušuje) ustanovení usnesení č. 17/UZ/2015 v části  zaměstnance obce p. 
        Miroslava Mrkvičky. 
         
 

Usnesení č. 8  
Zastupitelstvo obce schválilo pana Jiřího Kořínka, byt. Těchlovice pro zajištění provozu ČOV. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 2 
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13.Schválení dodatku č. 3/ 2015 TS, Děčín 
Starostka oznámila, že se jedná o peněžitou odměnu za separovaný odpad. 
 
Usnesení č. 9  
Zastupitelstvo obce schválilo dodatek č. 3/2015 ke smlouvě č. 314010018 s TS Děčín. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

14.Schválení rozpočtového výhledu na roky 2016-2017 - Benešovsko 
Starostka seznámila přítomné s rozpočtovým výhledem Sdružení obcí Benešovska na rok 2016-2017. 
 
Usnesení č. 10  
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtový výhled Sdružení obcí Benešovska na roky 2016 – 2017. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

15.Schválení závěrečného účtu za rok 2014 – Benešovsko 
Starostka seznámila přítomné s výsledkem závěrečného účtu Sdružení obcí Benešovska za rok 2014. 
 
Usnesení č. 11 
Zastupitelstvo obce schválilo celoroční hospodaření Sdružení obcí Benešovska za rok 2014 - bez výhrad.  
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

16.Schválení zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2014  - Benešovsko  
Starostka seznámila přítomné se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření Sdružení obcí 
Benešovska za rok 2014. 
 
Usnesení č. 12  
Zastupitelstvo obce schválilo zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Sdružení obcí Benešovska za 
rok 2014 - bez zjištěných chyb a nedostatků.  
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

17.Schválení úhrady neinvestičních výdajů pro MŠ na rok 2015/2016 
        Starostka seznámila přítomné s žádostí ředitelky školky o zaplacení úhrady neinvestičních výdajů pro  
        MŠ na rok 2015/2016. 
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        Zastupitelka Radka Čepelová se dotazovala, zda je důvod, aby obec platila úhradu  MŠ za rodiče, jestli to  
        v okolních obcích také dělají.   
        Starostka odpověděla, že toto nezjišťovala ani zjišťovat nebude, jelikož se jedná o naší obec a MŠ. 
        Zastupitelka Radka Čepelová řekla, že by si rodiče dětí měli přispívat na školku, aby školka měla více  
        peněz. Dále se dotazovala zastupitelky paní Vlasty Krebsové zda mají v MŠ plný počet dětí. 
        Zastupitelka Vlasta Krebsová odpověděla, že ano. 
 

Usnesení č. 13  
Zastupitelstvo obce schválilo úhradu neinvestičních výdajů pro MŠ na rok 2015/2016. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

18.Schválení poskytnutého finančního daru pro MŠ 
Starostka sdělila, že se jedná o finanční dar MŠ zakoupení školních a didaktických pomůcek od dárce 
JOHNSON KONTROLS, AUTOMOBILOVÉ SOUČÁSTKY, k.s.  Česká Lípa. 

 
Usnesení č. 13 a) 
Zastupitelstvo obce schválilo poskytnutí finančního daru MŠ na zakoupení školních a didaktických 
pomůcek od dárce JOHNSON KONTROLS, AUTOMOBILOVÉ SOUČÁSTKY, k.s.  Česká Lípa. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

19.Schválení zrušení smlouvy  GEOSENSE, s.r.o. 
Starostka sdělila důvod, pro který chce zrušit smlouvu s firmou GEOSENSE, s.r.o. Jednalo se především 
o dlouhodobou nekomunikaci ze strany této firmy s obcí, které byl zaslán dopis 3.6.2015 s výtkou na 
jejich nečinnost, na který dodnes nebylo odpovězeno. 
Zastupitel Michal Macháček se dotazoval co je předmětem smlouvy a zda by nebylo ještě možné tento 
bod odsunout na další jednání zastupitelstva.  
Místostarosta Jiří Hýl řekl, že pokud firma již delší dobu nekomunikuje a neodpovídá na korespondenci 
tak je pro obec nedůvěryhodná a není důvod tento bod přesouvat na jiné jednání zastupitelstva. 
 
Zastupitel Michal Macháček podal protinávrh, aby se hlasovalo o nezrušení smlouvy a opětovném 
oslovení firmy.  
 
Starostka nechala hlasovat nejprve o protinávrhu 
 
Usnesení č. 14  
Zastupitelstvo obce neschválilo protinávrh zastupitele Michala Macháčka o nezrušení smlouvy a 
opětovném oslovení firmy.  
 
  

Výsledek hlasování: 

Pro: 2; Proti: 5; Zdržel se: 0 

 
         Následně nechala starostka hlasovat o původním návrhu o zrušení smlouvy. 
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Usnesení č. 15  
Zastupitelstvo obce schválilo zrušení smlouvy s firmou GEOSENSE, s.r.o. 
  

Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

20.Na vědomí Dohoda č. 1 o úpravě soupisů dokladů a účtů u akce OPŽP č. 10049241 
Starostka přítomným řekla, že se jedná o rozšíření soupisů o novou smlouvu se Spořitelnou a tím došlo 
ke změně čísla smlouvy. Původní smlouva byla ukončena k 30.11.2014.  

 
 

21.Schválení finančních přijatých darů obci na pořádanou akci MDD - 2015 
Starostka přítomným vysvětlila, že se jedná o dary obci na pořádání Dětského dne a to od firmy ČNES 
s.r.o. ve výši 5 000,- Kč (pronájem skákacího hradu) a FK Český lev Těchlovice ve výši 2 000,- Kč (jízda na 
koních). Výše jmenovaným byl zaslán doklad o úhradě. 
 
Usnesení č. 16  
Zastupitelstvo obce schválilo přijetí finančního daru od firmy ČNES s.r.o. ve výši 5 000,- Kč a FK Český 
lev Těchlovice ve výši 2 000,- Kč.  

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

22.Schválení pracovníka na VPP 
Starostka vysvětlila, že za pracovníka na VPP obec potřebovala člověka se zkouškou na křovinořez. 
Zájemci z obce (dva muži), kteří tuto podmínku splňovali, ale ÚP nabídl pana Miroslava Šestáka 
z Boletic, který podmínku splňoval. Pan Šesták byl od 1.7.2015 přijat. Důvodem nepřijetí zájemců bylo, 
že ÚP nepovoluje pracovníky na VPP opakovaně pro obce. 

 
Usnesení č .17  
Zastupitelstvo obce schválilo pana Miroslava Šestáka, byt. Boletice na práci VPP od 1.7.2015. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

23.Zpráva o výsledku ankety 
Starostka požádala zastupitele pana Michala Macháčka, aby přítomné seznámil s výsledky ankety, které 
budou  podkladem pro tvorbu strategického plánu rozvoje obce, která proběhla v měsíci červnu 2015. 

  
 
        Zastupitel Michal Macháček sdělil, že bylo odevzdáno 22 anketních lístků.  
        Starostka uvedla, že v zapečetěné krabici, která byla pro účely ankety na OÚ bylo po předání panu    
        Macháčkovi, za přítomnosti ekonomky OÚ paní Milady Zumrové, pouze 18 anketních lístků. Pan    
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        Macháček to vysvětlil tím, že anketní lístky doplnil on, že to není problém, aby lístky jeho rodina dala 
        po ukončení ankety, že je nebude nosit na OÚ. 
 
       Pokračoval vyhodnocením:   Priority: 1. Sportovní vyžití a sportovní aktivity. 
                                                                          2. Prostředí v obci. 
                                                                          3. Infrastruktura a služby. 
                                                                          4. Dopravní obslužnost. 
                                                                          5. Kulturní vyžití. 
                                                                          6. MŠ a vzdělávání. 
                                                                          7. Informovanost občanů. 
 
                                                      Fungující:  1. MŠ a vzdělání. 
                                                                         2. Sportovní a volnočasové aktivity. 
                                                                         3. Služby (OÚ, lékař, kadeřník, restaurace). 
 
         Přímo v dotaznících 6x zaznělo „Vyměnit nájemce obchodu s potravinami“, 4x  „Dobrá informovanost„ 
         1x „Dopravní obslužnost“ a 1x „Turistika“. 
 
         Několik dotazníků bylo negativních (nesrozumitelně vyjádřené odpovědi). 
 
         Závěrem pan Michal Macháček řekl, že do konce srpna 2015 zpracuje a předá zastupitelstvu návrh   
         strategického rozvoje obce k připomínkování. 
 
         Starostka sdělila panu Michalu Macháčkovi, že jí přišla žádost od paní Bischoffiové (MAS) na  
         předložení návrhu plánovaných investičních akcí v obci, ohledně přípravy, která se výslovně týkala  
         starostů obcí. 
 
         Pan Michal Macháček požádal starostku zda mu email přepošle, jelikož se může jednat o dokument,   
         který již vyplňoval. 
 
         Starostka řekla, že email přepošle, přestože byl adresován přímo starostům, ale k jednání v MAS je   
         zplnomocněn pan Michal Macháček. 
 
        Dále se zastupitelé dohodli na předběžném termínu porady z důvodu informace o zpracované strategii 
        rozvoje obce od pana Michala Macháčka. Předběžný termín 31.8.2015 na OÚ. 
         
 

24.Různé 
Starostka odpověděla paní Radce Čepelové na dotaz z minulého zasedání týkající se opravy obecního 
rozhlasu. Proběhla oprava obecního rozhlasu a v současné době je již plně funkční. 
Dále starostka upozornila na zákaz rozdělávání otevřených ohňů na veřejných prostranstvích od KÚ-ÚK. 
Ve středu 13.8.2015 proběhne schůzka starostky s paní Novotnou (MMDC) ohledně informační tabule 
na cyklostezce týkající se "hladového kamene". 
Starostka vysvětlila důvody podepsání dodatku smlouvy s Aquaparkem na období od 1.7.2015 do 
31.8.2015. Jednalo se především o neukázněnost našich občanů, kteří nerespektovali podmínky, za 
kterých mohou navštěvovat Aquapark (dodržení návštěvy max. 3 hod. a vstup pouze hlavním 
vchodem). Proto starostka zajistila, po dohodě se zastupiteli, v tomto období neomezený pobyt 
v areálu Aquaparku a vstup všemi vchody za cenu 60,- Kč/osoba s 10% slevou tedy za 54,-Kč/osoba. 
Starostka informovala o likvidaci autovraku v Přerově v nepřístupném terénu, kterou provedli HZS 
Děčín, DJ HZS Malé Březno a p. Nedělka z Malšovic. Celá likvidace byla bez finančních nákladů pro 
obec, poděkování HZS Děčín a DJ HZS Malé Březno dopisem a uveřejněním v Děčínském deníku. 
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Dále starostka sdělila, že pan Libor Konopka věnoval dvě knihy do obecní knihovny. 
Starostka předala poděkování portálu „ŽIVÁ OBEC“ za zveřejnění jejich odkazu na webových stránkách 
obce, kdy od počátku roku do konce května bylo uskutečněno 950 zhlédnutí. 
Starostka přednesla nabídku paní Moravčíkové, že pokud by se v obci konala, jakákoli burza je 
připravena pomoci s organizací. 
 
Závěrem starostka požádala předsedy kontrolního a finančního výboru, aby provedli kontroly do konce 
měsíce srpna 2015 a do této doby i předali zápis z provedené kontroly. 
 

 

25.Diskuse 
         
       Jelikož přítomní diskutovali přímo k předneseným příspěvkům do diskuse se nikdo nepřihlásil. 
            

26.Závěr 
        Zasedání zastupitelstva obce bylo v 19:27 hod. ukončeno. 
 
 
 
 
 
 
 

Zapsal:      ….………………………………. 
 

Ověřil:       .….……………………………… 
 

Ověřil:      .…………………………………… 
 
                                                                                                                                          -------------------------------------------- 
                                                                                                                                                                Starostka  obce 


